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Referat af skolebestyrelsesmøde nr. 12 

Torsdag den 28. november 2019 kl. 17.15 – 20.00  
 
Der er lidt mad fra kl. 17.00 

Forældrerepræsentanter 
Tenna Stærmose: Alberte 7.b 
Rasmus Høiby: Erik 8.c Toke 6.c 
Nanna C. Olsen: Alice 6.b  
Mads K. Andersen: Mathilde 3.b Rasmus 7.b 
Mirsad Dajic: Lejla 3.c, Elma 4.b 
Vivi L. Christensen: Jonas 3.c Christian 5.c  
Ariful Islam: Ashra 2.c 
Saiqa Qayyum Maya 5.b (Suppleant) 

Medarbejderrepræsentanter: 
Kim Truelsen, lærer  
Jørgen Pagh, pædagog 
Ledelsesrepræsentanter:  
Kirsten Frøhlich Brønd, skoleleder 
Kristoffer Færkel, souschef 
 
Elevrepræsentanter:   
Julie Vagner 8.b og Julius Vinther 8.b 

Ordstyrer: Mirsad Referent: Kristoffer 
 

     

  
 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling Type  Tid Ansvarlige 

1. Godkendelse af referat 
godkendt 
 
 

vedtagelse 
 

5 min ordstyrer 

2. Nyt fra eleverne 
Udgangstilladelse er igen på dagsorden og skal 

tages op på næste møde. Det er en sag der 

afgøres i udskolingen. Bestyrelsen informeres 

herefter. 

 

Der skal holdes gallafest i foråret den er under 
planlægning. 
To elever og en lærer var med borgmesteren til 
børnerettighedsmøde i FN -byen i sidste uge.  
På onsdag skal to elever med til ledermøde på 
rådhuset og fortælle om Rettighedsskolen. 

 

orientering og 
spørgsmål 

15 min Julie, Julius 
og Kristoffer 

3. Økonomi og budget 
Vi har fået en ny budgetmodel, som har nogle 
konsekvenser for vores skoles økonomi. I alt en 
nedgang på ca. 1.2 mill. kr årligt 
Desuden har vi haft en nedgang ift. antallet af 
læseklasser, hvilket også har betydning. Der er en 

Oplæg og 
drøftelse  

40 min Kirsten og 
Lene 

 

Et godt sted at være 
Et godt sted at lære 
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kommunal besparelse på 2.1 mill. kr på læseskolen fra i 
år. 
Lene deltager i punktet  
 
Lene orienterede om budget og årsresultat. 
Vi har ikke mange penge tilbage i 2019 budgettet og vi 
forventer at vi går i nul. 
Det vil sige, at der skal være stor opmærksomhed 
omkring det, vi bruger penge på resten af kalenderåret. 
SFO/klub budget og økonomi balancerer og der er det 
antal medarbejdere der skal være ift tildelingen. 
Det er på lærerområdet, at vi har den budgetmæssige 
udfordring. Vi skal reducere vores lærerpersonale med 
3,5 stilling hvilket vi forventer at kunne klare ved 
naturlig afgang. 
De kommende års budgetter ser stramme ud, så vi skal 
gennemgå vores timeforbrug med en tættekam og gøre 
os de rigtige prioriteringer indenfor den ramme vi har til 
rådelighed. 
Allerede i indeværende skoleår vil vi skulle se på, at løse 
en del af vores barselvikariater internt. Dette vi betyde 
at vi skal bede lærer om at træde til i en periode som 
barselsvikar for en kollega i stedet for at læse nogle 
andre timer. 
Vi har orienteret personalet. 
 
 

4. Funktionsprogram for skolebyggerier og 
status på Blaagaard 

 
Gladsaxe kommune har udarbejdet et forslag til et 
funktionsprogram, som beskriver, hvordan 
skolebygninger bedst kan indrettes og bygges så de 
fysiske rammer støtter det pædagogiske arbejde. Et 
funktionsprogram er en oversættelse af pædagogisk 
tænkning til ingeniører og arkitekter.  
Funktionsprogrammet er sendt til jer d. 22.10 og sendes 
igen i en separat mail med dagsorden.  
Det er et langt dokument så vi gennemgår 
hovedpunkterne på mødet. 
Skolebestyrelsen kan komme med en udtalelse 
Vi giver desuden en status på hvor langt vi er med 
Blaagaard 
 
Programmet blev diskuteret. Høringssvar vedlægges 
referat. 
 
 

Gennemgang 
Drøftelse 
udtalelse 

40 min Kirsten og 
Kristoffer 

5. Praksisforsøg på mellemtrinnet 
Gladsaxe kommune har afsat 17 millioner kr til 
praksisforsøg som er forsøg med de fysiske 
læringsmiljøer på skolerne. Alle skoler skal have et 
praksisforsøg og vi har søgt og fået 2.6mill kr til 
mellemtrinnet.  
Ansøgning vedhæftet 
 

Oplæg 
Og drøftelse 
 

30 min Kirsten 
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Vi drøftede praksisforsøget og SB vil gerne se på 
5.klasselokalerne og høre om det ved et af de næste 
møder. 
 

6. Eventuelt 
Vi skal finde en ny forældrerepræsentant til 

rettighedsrådet 

Kontaktoplysninger på AULA – vi skal tjekke 

hvilke kontaktoplysninger der ligger på SB 

medlemmerne på AULA 

 5 min  

 
7. Punkter til kommende møder ud over 

årsplanen 
besøg i 5 klasserne 
Principper for skolehjem samarbejdet 
Feedback 
Projekt- og procesorienteret undervisning. 
Klassedannelse i 0 klasserne. Hvordan er det 
gået. Tages på i januar 
 
 
 
 

 
 

 
 

5 min ordstyrer 

8. Sager udenfor dagsorden To sager 5 min Kirsten 

 
Kommende møder 
 9.januar, 4.februar, 18.marts, 16.april, 
13.maj, 15.juni 
 

 


